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MUDr. Čeplíková: 

Chcela by som sa spýtať a poukázať na strašný stav chodníkov a hlavne na Ulici 17. 

novembra na obidvoch stranách, ktoré idú od cintorínu, že či sa uvažuje o rekonštrukcii. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka chodníkov, áno, v tomto roku je plánovaná realizácia a príprava verejnej súťaže, 

resp. súťaže na rekonštrukciu cestných komunikácií a chodníkových komunikácií. Čo sa týka 

zoznamu, ten je spracovaný oddelením výstavby, bude predložený aj vám na prerokovanie 

v rámci komisií, takisto budeme prihliadať aj na poslanecké návrhy. Našim záujmom je riešiť 

čo najviac týchto úsekov, hlavne chodníkových častí. Súbežne s tým budú riešené, ale to je 

zase otázka investícií, v rámci úverovej politiky mesta je riešená aj otázka rekonštrukcie 

kruhových objazdov. Takže v prípade cestných aj chodníkových úsekov, tieto problémy sa 

budú riešiť v najbližších týždňoch. Našim záujmom je zrealizovať súťaž na výber dodávateľa 

týchto prác už teraz v jarnom období tak, aby realizácia mohla prebehnúť v čo najskoršom 

období, čiže najideálnejšie v letných mesiacoch.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


